
  

  

Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K 

Seja Izvršnega odbora sindikata SVIZ/IJS 9. 2. 2012 ob 15:00 v sejni sobi IJS 

Prisotni: A. Fekonja, C. Filipič, S. Glinšek, M. Gams, J. Jakofčič, M. Koželj, G. Kramberger, R. Ponikvar, M. Štraus, G. 

Tavčar, Z. Trkov 

Odsotnost zaradi službene obveznosti ali dopustov so opravičili: I. Falnoga, Z. Jernejc, R. Pergarec, J. Pungerčar, T. 

Ručigaj, I. Zajc, D. Zupančič. 

  

1.       Pregled in potrditev zapisnika seje z dne 11. 1. 2012 in 25. 1. 2012, sprejetje dnevnega reda 

Zapisnik seje 11. 1. 2012 je bil soglasno sprejet. Zapisnik seje 25.1. 2012 je bil soglasno sprejet s pripombo, da je 

treba pripisati, da je bil vabljen gost prof. dr. Jadran Lenarčič. 

G. Kramberger, ki je uredil spletno stran za vodenje evidence uporabe Atlantisa, se seje 11. 1. 2012 ni udeležil, zato 

smo ponovno obravnavali 2. tč. seje z dne 11. 1. 2012: Urnik obiskov Atlantisa. Na pobudo IO SVIZ/IJS smo se 

dogovorili, da bomo spremenili termin urnika obiskov na: 

1.       vstop med 9:00 in 15:00, 

2.       vstop med 15:00 in 19:00 in 

3.       vstop med 19:00 in 23:00 oziroma do konca obratovalnega časa Atlantisa. 

Pogoj za vstop v Atlantis je 120-minutni razmik med enim in drugim obiskom. G. Kramberger je predlagal, da bi dodal 

v program še rubriko Pripombe, kjer bi obiskovalci zapisali, ob kateri uri nameravajo priti v Atlantis, tako bi 

naslednjemu obiskovalcu omogočili vstop prej, kot je navedeno na uradnem urniku. Pogoj je, da se obiskovalci držijo 

navedenih ur. 

Nov termin urnika obiskov Atlantisa bo začel veljati 1. aprila 2012. 

  

2.       Tekoča obvestila: sklepi po pogovoru z direktorjem, zastopanje in informairanje o ZS, UO, OO Ljubljana, odnosi 

s SVIZ – raziskovalci 

Na povabilo IO SVIZ/IJS se je direktor, prof. dr. Jadran Lenarčič, udeležil sestanka razširjene seje 25. 1. 2012. Sestanek 

je potekal v dobrem duhu, direktor je odgovarjal na vprašanja, ki smo jih zanj pripravili po točkah. 

Tč. 1 a) Višina izplačil faktorjev nam ni povsem jasna. 

I.) sklenili smo, da pridobimo podatke za leto 2009, 2010 in 2011 o višini dovoljenega izplačila DU 3, ki nam ga 

dovoljuje država, tudi glede na interventni zakon; 

II.) ugotavljanje realizacije in izplačil v zadnjih 3 letih; 



III.) želeli bi vedeti, kdaj se pričakuje sprostitev polnega izplačila DU. 

Tč. 1b) Ni bilo pripomb. 

Tč. 1c) Za seznanjanje s sklepi sej ZS bo odgovoren dr. G. Kramberger, za UO pa dr. J. Pungerčar. 

Tč. 1č) Institucionalno financiranje, programsko financiranje, stabilnost financiranja, koliko in za koga, bojimo se 

delitve po preferencah. Dr. Kramberger ima pomisleke glede financiranja, kajti institucionalno financiranje ni nujno 

stabilno. Če pride do ukinitve programskih skupin, bo vse financiranje preloženo na projekte. Postavlja se veliko 

nerešenih vrašanj. 

Tč. 1d) Ni bilo pripomb. 

3.       Seznanitev s koalicijsko pogodbo. Obravnavo smo preložili na naslednjo sejo. 

  

4.       Parkirni in delovni prostori  v Teslovi ulici 

Glede na namero vodstva IJS, da kupi poslovno zgradbo z zemeljiščem v Teslovi ulici, in načrtovano prenovo IJS v 

letošnjem letu ter posledično zmanjšanje parkirnih prostorov si želimo, da bi IJS pridobil parkirne prostore na lokaciji 

Teslove ulice že letos. 

5.       Ustanovitev komisije za naravno okolje na IJS 

Predsednik SVIZ/IJS, M. Gams, je dal pobudo za ustanovitev komisije za naravno okolje na IJS. IO SVIZ/IJS idejo 

podpira.  V komisijo si poleg M. Gamsa želimo pridobiti še 2 naravovarstvenika, skrbeli in sodelovali bodo pri urejanju 

in ohranjanju zelenega okolja (sajenje rastlin, ki ne povzročajo alergij, za ohranjanje več deset let starih dreves itd. ) 

na parceli IJS. 

6.       Razno 

Iz sekretariata so poslali obvestilo oz. navodilo o uporabi elektronskih karitc prisotnosti, ki so nadomestile stare 

kartice na mehanski način registracije. 

. 

                                                                                    

Seja je bila končana ob 16:00. 

Sejo je vodil M. Gams in sovodila J. Jakofčič                                                                    Zapisala: Metka Štraus 

Naslednja seja IO SVIZ/IJS bo previdoma 15. 2. 2012, uro in kraj dogodka pa bomo sporočili kasneje. 

  

Ljubljana, 10. 2. 2012 

  
Poslano: - vsem članom IO SVIZ/IJS 
                                - vsem članom NO SVIZ/IJS 
                                - predsedniku ZS IJS 
                                - članom UO IJS (delegiranih z IJS) 
                                - direktorju IJS 
                                - v. d. sekretarke IJS             
 


